
Zápis z rady rodičov konanej 18.11.2019 
 

Program: 

1. Privítanie prítomných a zahájenie RR 
2. Mailove hlasovanie o použití prostriedkov RR 

 prioritizacia cinnosti z prispevkov ZRPS podla ich vyberu za jednotlivych ziakov 
pripadne triedy         ZA:18 
/PROTI:0 /ZDRZAL SA: 0 

 Zutulnenie spolocnych priestorov vo vnutry skoly do vysky 30% prispevkov ZA:18 
/PROTI:0 /ZDRZAL SA: 0 

 Skvalitnenie vyucby deti do vysky 50% prispevkov    
 ZA:18 /PROTI:0 /ZDRZAL SA: 0 

 sprijemnenie exterieru skoly (dvora, hlavneho vchodu) do vysky 20% prispevkov
 ZA:18 /PROTI:0 /ZDRZAL SA: 0 

 prispevok na opravu chemickej a jazykovej ucebne - do vysky darovaneho 2% 
prispevku z dane        
 ZA:18 /PROTI:0 /ZDRZAL SA: 0 

3. Správa o hospodárení a čerpaní finančných prostriedkov  
4. Rôzne 

Bod 1: 

Predseda RR privítal na RR zástupcov rodičov a pani riaditeľku aj so zástupkyňami. 

 

Bod 2: 

Zhrnul mailové hlasovanie rady rodičov  a oznámil aktuálny stav na účte a pokladni ZRPS. 

 

Bod3: 

Oznámil že následne bude rada rodičov vypĺňať/realizovať konkrétne činnosti  ktoré vyplývajú z 

odhlasovaných rámcových bodov. 

Bod 4: 

Pani riaditeľka poďakovala za zásobníky na papier do wc, dvojhárky, nábytok, nástenky, euroobaly, 

počítače a ostatné kancelárske potreby. Ďalej za poskytnutie financií na rôzne olympiády, okresné 

kolá, matematické súťaže, športové súťaže, organizovanie penalty. 

Následne informovali pani riaditeľka a zástupkyňa pani Kubínyiová o činnostiach ktoré pravidelne 

financuje ZRPS. 

Oboznámila nás s plánovanými podujatiami ako napríklad vianočné stretnutie pre deti a rodičov 

12.12., vystúpenie detí na petržalských vianočných trhoch 13.12., že budúci rok sa opäť chystá 

lyžiarsky kurz i škola v prírode na ktoré je dotácia pre tých čo nevyužili. Lyžiarsky kurz 150 EUR ŠVP 

100 EUR dotácia. Pani zástupkyňa Želinská informovala o aktivitách ŠKD na budúci rok: január jarná 



burza hračiek, február lyžiarsky výcvik, marec knižný trh, apríl veľkonočné tvorivé dielne, jún deň detí 

a rodiny a mnoho ďalších exkurzií a výletov. 

Ďalej nás informovali že 21.11.t.j. štvrtok čaká prvákov meranie, zisťovanie telesnej zdatnosti na 

nariadenie MPSVaR. 

Informovali o riaditeľskom voľne pre 2. stupeň a o potrebe odhlásiť deti v ten deň z obeda (kvôli 

tomu, že ten obed by si dieťa muselo hradiť v plnej výške, keďže v daný deň kvôli voľnu nebude v 

škole a nesplní podmienku na obed zadarmo) 

 

Pani riaditeľka vyzdvihla vysokú ukáznenosť rodičov pri dodržiavaní konzultačných hodín učiteľov. 

 

Pani Želinská informovala o konflikte medzi termínom učiteľských porád a krúžkami. Vysvetlila že 

krúžok sa v tom čase neruší ale presúva na iný termín - keďže učiteľka, ktorá krúžok vedie sa musí 

zúčastniť porady. Zároveň informovala o rozširovaní vandalizmu na skole (poškodzovanie  

dverí a toaliet, šatní...). Upozornila na znenie školskej smernice s ktorou defakto súhlasí každý  

rodič ktorého dieťa navštevuje ZS Budatínska - a síce časť o kolektívnej vine - v prípade že sa vinník 

nenájde škodu znáša cela trieda alebo poschodie - podľa toho čo je poškodené, zničené. 

 

Rodičia prvoplánovo navrhli kamerový systém ako prevenciu vandalizmu. 

 

Následne sme vyzdvihli prácu členov RR, ktorý vypracovali a vyhodnotili dotazník spokojnosti a 

nápadov pre žiakov ZS. 

 

Dotazník na žiadosť A.Molnára má byť zaslaný aj pani riaditeľke a zástupkyniam. 

 

Pani Želinská upozornila na neadekvátne žiadosti rodičov na učiteľov nielen cez Edupage ale aj cez 

slovníčky žiakov I. stupňa. Prečítala tie najdivnejšie aby si rodičia na RR vytvorili názor. Tému uzavrela  

rozhodnutím, že učiteľky boli inštruovane nereagovať na žiadne žiadosti rodičov cez Edupage. 

 

Pani riaditeľka upozornila že často sa stáva že oficiálne tlačiva o dieťati pre rodiča v prípadoch že 

manželia/partneri nežijú spolu podpisuje len jeden zákonný zástupca aj keď dieťa má v skoro každom  

prípade zákonných zástupcov dvoch a dochádza k zbytočným stretom medzi neinformovaným 

zástupcom dieťaťa a školou. 

 

Vypracoval: Martina Haulíkova (hospodár RR) 

Skontrolovali:  Ladislav Bystrický (predseda RR) 

  Anton Molnár (zástupca predsedu RR) 


